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Posėdžiui pirmininkauja LIF prezidentas – Mindaugas Griškonis. 
Sekretoriauja – Saulius Ritter. 
Dalyvauja nuotoliniu būdu LIF VK nariai: Mantas Marcinkevičius, Kęstutis Butkus, 
Viktoras Peškauskas. 
Dalyvauja nuotoliniu būdu svečiai: Mykolas Masilionis. 
 

Federacijos prezidentas pradeda posėdį ir informuoja, kad dalyvauja 5 vykdomojo 
komiteto nariai iš 8, todėl esant kvorumui galima pradėti LIF Vykdomojo komiteto posėdį. 
KVORUMAS YRA. 
 

Posėdyje dalyvaujantys nariai vienbalsiai pritarė Prezidento pateiktai darbotvarkei. 
 
Posėdžio darbotvarkė: 

1. 2025 Lietuvos irklavimo federacijos rinktinės formavimo atrankos sistemos 
tvirtinimas; 

2. Dėl perspektyvinės grupės sportininkų finansavimo; 
3. Einamieji klausimai. 

 
 

NAGRINĖTA: 1. 2025 Lietuvos irklavimo federacijos rinktinės formavimo atrankos 
sistemos tvirtinimas. 

M. Masilionis pristato VK nariams paruoštą rinktinės formavimo atrankos 
sistemą. S. Ritter detalizuoja svarbias pabrėžti ir aptarti sistemos vietas. 
 
BALSUOTA: UŽ – 4, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinama 2025 m. Lietuvos irklavimo federacijos rinktinės formavimo 
atrankos sistema. 
 
 
NAGRINĖTA: 2. Dėl perspektyvinės grupės sportininkų finansavimo. 

M. Griškonis informuoja, kad irklavimo federaciją sutiko skirti paramą įmonė, 
kuri būtų tiesiogiai panaudota perspektyvinės grupės sportininkų finansavimui, kurie šiais 
metais neiškovojo pakankamai aukštų vietų pasaulio ir Europos čempionatuose, kad jiems už 
tai būtų skiriamos valstybės stipendijos. S. Ritter detalizuoja, kuriems sportininkams būtų 
numatomas skirti atskiras finansavimas. VK nariai išreiškia pritarimą idėjai. 
 
BALSUOTA: UŽ – 4, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinamas finansavimas perspektyvinės grupės sportininkams. 
 



 
 
 
NAGRINĖTA: 3. Einamieji klausimai. 
Dėl irklavimo vakaro. 

S. Ritter kitais metais siūlo organizuoti irklavimo minėjimo šventę, nes 2025 m. 
Irklavimo sportui Lietuvoje minimas 140 metų jubiliejus ir 80 metų federacijos veiklos 
jubiliejus. Apibrėžiamas tokio renginio poreikis atsižvengiant į jubiliejinius metus, svarbių 
pergalių paminėjimą. Aptariamas finansavimo klausimas. Vyksta diskusija dėl renginio 
formato.  

S. Ritter gauna pritarimą iš VK narių renginio organizavimui. Nutariama kito 
posėdžio metu šį klausimą aptarti detaliau bei tvirtinti biudžetą. 
 
 
 
 

Posėdžio pirmininkas                                                                 Mindaugas Griškonis 

 

 

Posėdžio sekretorius                                                                   Saulius Ritter 

 


